
IZ DELA ZŠD SVOBODA

Le z boljšo opremo
do boljših razultatov

Kako doseči še višjo kakovostno raven in teh-
nično opremljenost ob vse pičlejših sredstvih?
S tem zapletenim vprašanjem se ubada vse več
naših športnih društev, med temi prav gotovo tudi
ZŠD Svoboda na Gerbičevi v Ljubljani.

V tej športni zvezi že nekaj časa deluje cela
»zbirka« raznih klubov: poleg nogometnega, kar
dva balinarska. pa teniški, kotalkarski in v hokeju
na travi. Med temi se je prav gotovo najdlje
prerinil nogometni klub, ki že nekaj časa nastopa
v prvi slovenski ligi, ne dosti manj uspešna sta tudi
oba balinarska kluba (BŠK Svoboda in BŠK Bi-
čevje), ki sta v drugi zvezni ligi, počasi pa se
uveljavlja tudi hokej na travi.

Vsi ti uspehi so seveda neogibno povezani z ve-
likimi stroški. Veliko denarja »požrejo« zlasti no-
gometaši, saj liga precej stane. Poleg samih članov
tu seveda ne gre tudi brez podmladka - mlajših in
starejših pionirjev, kadetov in mladincev. Za vse
te je treba nabavljati ustrezno opremo, kopačke,
drese in podobno ter skrbeti za prevoz. Nogome-
taši imajo na voljo dva igrišča (glavno in pomož-
no), ki na sta na srečo kar dobro vzdrževana.

Balinarji. na drugi strani, bi nujno potrebovali
pokrito balinišče (le-tega naj bi predvidoma začeli
graditi drugo leto, če bo le dovolj sredstev), hoke-
jisti na travi pa primerno igrišče. Za zdaj si hokeji-
sti pomagajo kar s pomožnim nogometnim igriš-
čem, kar pa seveda ni najboljša rešitev. V planu
je, da bi za tem igriščem zgradili enega posebej
zanje.

Na boljšo ureditev pa, kot nam je povedal
sekretar ZŠD Svoboda Tomaž Kavčič, čakajo tudi

teniška igrišča. Ta šport za zdaj gojijo čisto na
rekreativni bazi. saj še vedno nimajo ekipe, s ka-
tero bi nastopali na raznih tekmovanjih in turnir-
jih. 9 igrišč, kolikor jih imajo trenutno (od teh so
3 zgradili lani z najemnino), bi nujno potrebovalo
slačilnice, tuše in po možnosti tudi manjšo okrep-
čevalnico.

Kotalkarji (le-tega gojijo v glavnem otroci tja
do 15 leta starosti) so lani dobili novo, 25 metrov
dolgo ploščad, ki pa je ljub velikim stroškom (2
stari milijardi) še vedno premajhna. »Zdaj bodo
.flikali' vsako leto po nekaj, namesto da bi vse
zgradili naenkrat,« se jezi sekretar ZŠD Svoboda.
»Treba pa bi bilo počasi urediti tudi preostali
park. A za vzdrževanje tega je premalo en sam
delavec, kot ga imamo zdaj, pač pa bi bila potreb-
na najmanj dva.«
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